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Svar på skrivelse om Svedmyrabadets framtid 

 

Svar på skrivelse från Leif Söderström (SD) Roine Löfgren 
(SD) 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivel-
sen. 

Sammanfattning 
Den 20 februari 2024 lämnade Leif Söderström (SD) Roine Löfgren 
(SD) in en skrivelse där man vill ha svar på ett antal frågor.  
 
Idrottsförvaltningens roll kopplat till Svedmyrabadet är i dagsläget 
av rådgivande karaktär då förvaltningen har sakkunskap kring 
bassängverksamhet.  
 
Svedmyrabadet är en så kallad kommunövergripande verksamhet 
(KÖV) förlagd i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsområde sedan 
över 20 år tillbaka. För närvarande drivs verksamheten på 
entreprenad. Kommunövergripande verksamheter organiseras via 
stadens stadsledningskontor. 
 
Ett fortsatt utredningsarbete behöver göras om det blir aktuellt att 
flytta badet till idrottsnämnden. Behovet av den verksamhet som 
bedrivs lyfts in i den pågående simhallsutredningen, i det fall badet 
avvecklas. 

Ärendet 
Den 20 februari 2024 lämnade Leif Söderström (SD) Roine Löfgren 
(SD) in en skrivelse, bilaga 1, där man vill ha svar på följande 
frågor: 

1. Hur ser förvaltningens framtidsplaner ut för 
Svedmyrabadet? 

1. Hur påverkas de kommunövergripande förutsättningarna för 
Svedmyrabadet om ansvaret för verksamheten flyttas från 
EÅV stadsdelsförvaltning till Idrottsförvaltningen? 

Handläggare
Niklas Pettersson
Telefon: 08-50827630

Till
Idrottsnämnden
2024-04-23

Idrottsförvaltningen
Avdelningen för idrottsverksamhet inne

Tjänsteutlåtande
Dnr IDF 2024/918

2024-04-05
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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2. Om Svedmyrabadet renoveras eller avvecklas, hur kommer 
då den nu befintliga kommunövergripande verksamheten 
upprätthållas? 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av avdelningen för idrottsverksamhet inomhus i 
samverkan med planeringsenheten. 
 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Idrottsförvaltningens roll kopplat till Svedmyrabadet är i dagsläget 
av rådgivande karaktär då förvaltningen har viss sakkunskap kring 
bassängverksamhet.  
 
Svedmyrabadet är en så kallad kommunövergripande verksamhet 
(KÖV) förlagd i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsområde sedan 
över 20 år tillbaka. För närvarande drivs verksamheten på 
entreprenad. Kommunövergripande verksamheter organiseras via 
stadens stadsledningskontor. 
 
Idrottsförvaltningen har i dagsläget inte gjort en analys kring frågan 
om att ta över badet. I det fall det skulle bli aktuellt behöver detta 
utredas vidare. De kommunövergripande förutsättningarna för 
Svedmyrabadet bör inte påverkas nämnvärt av en eventuell flytt. 
 
Frågan om badets verksamhet tas med i idrottsförvaltningens 
pågående simhallsutredning med utgångspunkt att möta det behov 
som kan uppstå inom förvaltningens befintliga verksamheter, i det 
fall Svedmyrabadet avvecklas.  
 
 
 
 
Marina Högland   
Idrottsdirektör   
Idrottsförvaltningen   
 

Bilagor 
1. Skrivelse om Svedmyrabadets framtid
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